
Q&A sa ReVenture Info dana

1. Šta podrazumeva “match”?

To je momenat kada se tim sa svojim veštinama i predloženom strategijom, kojom inovativni 

projekat treba da postane startap, poklapaju sa očekivanjima kompanije.

2. Kako izgleda kejs? Šta će biti potrebno da se uradi za rešenje?

Kejs zadatak podrazumeva samo osnovne informacije o inovativnom projektu. Od tima će se 

očekivati da uradi dodatne analize industrije, tržišta, kupaca i samog proizvoda na osnovu čega 

treba da predloži dalji razvoj. 



Rešenje kejsa podrazumeva strategiju i akcioni plan kojim će studentski tim inovativni projekat u 

trenutnoj fazi pretvoriti u startap, naravno, uz tehničku i druge vidove podrške kompanije.

3. Da li će za svaki projekat biti izabran po jedan tim?

Programom je planirano da jednom projektu bude dodeljen jedan studentski tim pod uslovom da se 

postigne “match”. Ovo ne znači da će svakom predstavljenom projektu biti dodeljen studentski tim.

4. Šta znači multidisciplinarni tim?

Znači da članovi tima poseduju komplementarna znanja i veštine koja su im potrebna da uspešno 

implementiraju strategiju razvoja inovativnih projekta koju su predložili.

5. Da li tim treba da radi i na programerskom razvoju 
ideje koju je predložio?

Ne mora. U zavisnosti od dogovora studentskog tima i kompanije, koji može uključivati da 

predložena i dogovorena implementacija strategije razvoja zahteva i ograničen broj sati 

programiranja, kompanija će angažovati svoje resurse.

6. Da li svi članovi tima mogu da budu sa studijskog programa 
Menadžment?

Apsolutno da. Tim ne treba da brine ukoliko u studentskom timu nema članova sa IT-a. Pročitati 

ponovo odgovor na prethodno pitanje.

7. Da li tim ima mogućnost da se match-uje samo sa projektom 
koji je izabrao, ili može biti povezan i sa nekim drugim 
projektom koji ostane slobodan?

Tim može da se match-uje samo sa jednim od dva projekta koje je birao.

8. Ako biramo dva projekta, da li to znači da radimo dva case-a?

Imate mogućnost, ali ne i obavezu, da radite oba case-a.

9. Šta se dešava nakon “founding” faze? Da li projekat 
prepuštamo firmi ili članovi tima ostaju deo projekta?

Očekivano je da ako je tim izabrao projekat želi da na njemu radi i nakon završetka ReVenture 

programa. Ukoliko je studentski tim ostvario dogovorene checkpoint-e i KPI-eve i stekao pravo na 

udeo, očekivano je da tim želi da nastavi da se bavi projektom i aktivno učestvuje u daljem razvoju 

startapa. Angažovanje članova tima nakon perioda trajanja programa i odnosi unutar 

novoformiranog startapa su predmet daljeg dogovora tima i kompanije. 

10. Da li postoji mogućnost da partnerske kompanije prekinu 
saradnju sa timom u toku “building” faze?

U toku ove faze Fakultet je garant da se ostvarivanjem dogovorenih checkpoint-a i KPI-eva tim 

ostvari pravo na udeo u kompaniji. Kada počne “Building” faza i dogovore se checkpoint-i i KPI-

ajevi, kompanija mora omogućiti timu da pokuša da ih ostvari. Ako ih tim u predviđenom roku ne 

ostvari, kompanija ima pravo da napusti ovaj odnos i da okonča dalji rad sa timom.

11. Da li svi moraju prezentovati rešenja 25. aprila? 

Nije obavezno ali je  da bar dva člana tima budu tu uz opravdan izostanak 

trećeg člana. Ukoliko ceo tim (usled nekih vanrednih okolnosti) nije u mogućnosti da prisustvuje 

prezentaciji rešenja kejsa 25. aprila, postoji opcija da samo dostavi rešenje, ali kompanija zadržava 

pravo da odluči da li će tim pozvati na prezentaciju u nekom vanrednom terminu.

veoma preporučljivo

12. Da li se u “Building” fazi radi sa mentorima ili se studenti 
pridružuju postojećem timu u kompaniji?

Studentski tim koji je odabran da radi na projektu predstavlja “core” tim za implementaciju 

predložene strategije, ali u saradnji sa predstavnicima kompanije i uz podršku mentora sa 

Fakulteta.

13. Da li se od timova očekuje da se bavi aktivnostima sa 
tehničkog aspekta ili samo strateškog?

U implementaciji predložene strategije ne postoji nužno očekivanje od tima da programira neko 

svoje predloženo rešenje. Ipak, ukoliko neki član tima poseduje tehničke kapacitete, on ih može 

staviti na raspolaganje za dalji razvoj rešenja, ali svakako su tu odgovarajući kompanijski resursi za 

ove potrebe.

14. Koliko procenata udela u kompaniji tim dobija?

Ispunjavanjem dogovorenih checkpoint-a i KPI-eva tokom programa, studentski tim stiče pravo na 

manjinski udeo u okvirnom iznosu 10% (uz moguće manje korekcije). Nakon osnivanja kompanije, 

angažovanje tima na daljem razvoju rešenja može dovesti do povećanja udela, što predstavlja 

predmet dogovora tima i kompanije.

15. Da li možemo da saznamo koje su tehnologije korišćene za 
razvoj projekta?

Tim treba da razvije strategiju koja će inovativni projekat pretvoriti u startap kompaniju. Iz tog 

razloga, tehnički aspekti nisu ključni za donošenje odluke za “match”.



Od tima se očekuje da iskaže preferencije ka projektima u kojima vidi potencijal i koji ih zanimaju, 

nevezano od tehnologije koja je u upotrebi.


